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F a 1 u s s v Sándor:
Kérdezném, hogy abszolválódott-e már a 400 fős szálló előtti 
terület visszavásárlása?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Pénz hiányában még nem.

Dr. B a k o n y i  Csilla:
Felkérem a Hivatalt, hogy támogassa azt a kérésünket, hogy a 
június végi ülés anyagát Inota városrész Önkormányzata egy 
korábbi időpontban - 19-én hétfőn 16.00 órakor tárgyalhassa 
meg.

9.)

S a j t o s  János:
Inotán a közterületet kicsit jobban rendbe kellene tenni. 

L e s  z k o v s z k i  Tibor:
A főkertésszel és Virág Sándor irodavezető úrral múlt héten 
végeztünk egy bejárást. A hiányosságok megszüntetésére 
állítottunk össze egy feljegyzést. Amiben megegyeztünk, 
annak egy kis része a Készenléti lakótelepen megvalósult, de 
a többi munka nem. Öt nap alatt.
Holnap összeülök a Közüzemi Vállalat vezetőjével 
egyeztetésre, s lehet, hogy amit a parkosításra akarnak 
elszámolni, nem fogom engedélyezni kifizetni.
A SZUPER-INFO hirdetésében szerepelt, hogy a Közüzemi 
Vállalat zetorkezelőt keres. Nagy a fű, s a TSZ-től béreltek 
egy nagyteljesítményű fűnyírót, de senki nem ment felszedni 
a levágott füvet. Ezért is mondtam, hogy nem vagyok hajlandó 
fizetni ezért a munkáért.
Elfogadható most a Kórház, Felsőinkám környéke, mivel 
miniszteriális látogató járt arra.
De nem hívhatunk minden héten minisztériumi vezetőket.

J á m b o r  Attila:
A Tiszti Klub diszkójának működésével kapcsolatban - a 
lakossági jelzés alapján koszönetemet szeretném kifejezni a 
gyors intézkedésért. Nem volt zaj a hétvégén.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Úgy tűnik, fiatal barátaink megmutatták, hogy máshogy is 
lehet.
A hét végén fogják bemérni szakemberek a zajszitet az új 
zajrendelet alapján, az Ifjúsági Háznál.
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Mivel több hozzászólás, bejelentés nincs, mai nyílt 
ülésünket 18.00 órakor bezárom. Az ülésnapot lOperc szünet 
után zárt üléssel folytatjuk.

c_-
Dr. Czeidli István 
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